

ရာဟုလသံယုတ် (၄၃၉-၄၂)

၁။ အတွင်းအာယတန=ဒွါရ (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

စက္ခု အနိစ္စံ ဒုက္ခံ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။
သောတံ အနိစ္စံ ဒုက္ခံ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။
ယာနံ အနိစ္စံ ဒုက္ခံ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။
ဇိဝှိ အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။
ကာယော အနိစ္စော ဒုက္ခော အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။
မနော အနိစ္စော ဒုက္ခော အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။

၂။ အပြင်အာယတန=အာရုံ (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

ရူပါ အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။
သဒ္ဓါ၊ ဂန္ဓာ၊ ရသာ၊ ဖောဠဗျာ၊ မ္ဗော အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ
သောအတ္တာ။

၃။ ဝိညာဏ် (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

စက္ခုဝိညာဏံ အနိစ္စံ ဒုက္ခံ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။
သောတဝိညာဏံ၊ ယာနဝိညာဏံ၊ ဇိဝှိဝိညာဏံ၊ ကာယဝိညာဏံ၊ မနောဝိညာဏံ၊

၄။ ဖဿ (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

စက္ခုသမ္ပသော အနိစ္စော ဒုက္ခော အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိံ၊ န မေ သောအတ္တာ။
သောတသမ္ပသော၊ ယာနသမ္ပသော၊ ဇိဝှိသမ္ပသော၊ ကာယသမ္ပသော၊ မနောသမ္ပသော။

၅။ဝေဒနာ (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

စက္ခုသမ္မဿဇာ ဝေဒနာ အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိ၊ န မေ သောအတ္တာ။
သောတသမ္မဿဇာ ဝေဒနာ၊ ယာနသမ္မဿဇာ ဝေဒနာ၊ ဇိဝှိသမ္မဿဇာ ဝေဒနာ၊ ကာယသမ္မဿဇာ
ဝေဒနာ၊ မနောသမ္မဿဇာ ဝေဒနာ။

၆။သညာ (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

ရူပသညာ အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိ၊ န မေ သောအတ္တာ။
သဒ္ဓသညာ၊ ဂန္ဓသညာ၊ ရသသညာ၊ ဖောဋ္ဌဗ္ဗသညာ၊ ဓမ္မသညာ။

၇။သဇ္ဇေတနာ (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

ရူပသဇ္ဇေတနာ အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိ၊ န မေ သောအတ္တာ။
သဒ္ဓသဇ္ဇေတနာ၊ ဂန္ဓသဇ္ဇေတနာ၊ ရသသဇ္ဇေတနာ၊ ဖောဋ္ဌဗ္ဗသဇ္ဇေတနာ၊ ဓမ္မသဇ္ဇေတနာ။

၈။တဏှာ (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

ရူပတဏှာ အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိ၊ န မေ သောအတ္တာ။
သဒ္ဓတဏှာ၊ ဂန္ဓတဏှာ၊ ရသတဏှာ၊ ဖောဋ္ဌဗ္ဗတဏှာ၊ ဓမ္မတဏှာ။

၉။ဓာတ် (၆)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

ပထဝီဓာတု အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိ၊ န မေ သောအတ္တာ။
အာပေါဓာတု၊ တေဇောဓာတု၊ ဝါယောဓာတု၊ အာကာသဓာတု၊ ဝိညာဏဓာတု။

၁၀။ဓန္ဓာ (၅)ပါး ဝိပဿနာရှုနည်း

ရူပံ အနိစ္စံ ဒုက္ခံ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိ၊ န မေ သောအတ္တာ။
ဝေဒနာ၊ သညာ၊ သင်္ခါရာ အနိစ္စာ ဒုက္ခာ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိ၊ န မေ သောအတ္တာ။
ဝိညာဏံ အနိစ္စံ ဒုက္ခံ အနတ္တာ၊ နေတံ မမ၊ နေသောဟမသ္မိ၊ န မေ သောအတ္တာ။

